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Sekretær:

Forfall:

KONTROLLUTVALET FOR  MELAND KOMMUNE
MØTEUTSKRIFT

21. september 2017
Meland kommunehus 4 Formannskapssalen

08.30 —11.30
Kåre Skibenes (leiar), Lars Barstad (nestleiar), Øyvind Bratshaug (medlem),

Anne Marie Skurtveit (medlem), Morten Klementsen (medlem), Rikke Slåtten

Nordal (medlem)

Ordførar Øyvind Oddekalv (til sak 34/17), rådmann Martin W Kulild (til sak

35 og 36/17), rådgjevar pleie og omsorg og sosial Helge Kvam ( til sak 37/17)

Øivind Olsnes

Aslaug Aalen (medlem), varamann Solbjørg Åmdal Sandvik innkalla, men

kunne ikkje møte

31/17 Godkjenning av innkalling og saksliste

Samrø stes vedtak:

Innkalling og saksliste vart godkjent.

32/17  Godkjenning av møteutskrift frå sist møte
Saksvedlegg: Møteutskrift frå møtet 23.05.2017

Samrø stes vedtak:

Møteprotokollen frå 23.05.2017 vart godkjent.

33/17 Skriv og meldingar

Det var ingen skriv eller meldingar.

34/17 Ein ny kommune — Alver.

Orientering om status for samanslåingsprosess og fellesnemnda sitt arbeid

8. juni fatta Stortinget vedtak om at kommunane Lindås, Meland og Radøy får slå seg

saman, gjeldande frå 1. januar 2020. l samsvar med Inndelingslova § 26 er det vald ei

fellesnemnd som skal førebu oppstart av den nye kommunen  -  Alver.

Kommunestyra skal stå for drift og avvikling av dei gamle kommunane.

F ellesnemnda saman med rådmenn og tillitsvalde hadde den 4. og 5. september eit

arbeidsseminar der styringsdokument, omstillingsavtale, mandat og reglement vart

drøfta.

htt s://einkommune.no/2017/09/05/ a-ve -mot-alver/
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35/17

Ordførar Øyvind Oddekalv orienterte om status for prosessen og informerte mellom

anna om:

0  Inndelingslova ligg til grunn for arbeidet.

o  Hadde felles møte for kommunestyra i dei tre kommunane før ferien
Nytt kommunenamn vart vedteke

Vedtok revisor etter tilråding frå KU

o  Fellesnenmda er oppnemnd og har konstituert seg

o  Kommunestyra skal vedta mandat og reglement for arbeidet

o  Arbeidsmøte i fellesnemnda 4. og 5. september  -  tema m.a. styringsdokument

o  Skal utarbeidast ein omstillingsavtale med tillitsvalde som deretter skal drøftast i
partsamansett utval

o  F ellesnemnda skal i haust tilsetje programansvarleg/ny rådmann internt mellom
dei 3 rådmennene som er tilsett i kommunane i dag. Alle får tilbod om jobb i den

nye organisasjonen

o  Mange og store prosjekt skal gjennomførast framover
— er delt i administrative og politiske prosjekt

Ordførar svarte på spørsmål frå kontrollutvalet.

Samrø stes vedtak:

Kontrollutvalet takka og tek informasjonen til orientering.

Dialog med ny rådmann

Rådmann Martin W Kulild tok til i stillinga i juni.

Rådmannen presenterte seg og orienterte mellom anna om:

o  Kva han vil vektleggja som leiar

o  Fokus på samarbeid og arbeid på tvers av sektorar

Følgje opp strategiar for at Meland skal vere ein attraktiv arbeidsgjevar

Ressursbehov i høve ordinær drift og endringsprosessar framover

Rådmannen orienterte til slutt om Viktige element som vil verte vektlagt i

omstillingsavtalen ved samanslåingsprosessen.

Rådmannen svarte på spørsmål frå kontrollutvalet.

Samrø stes vedtak:

Kontrollutvalet takka og tek informasjonen til orientering
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36/17  Samanslåing av økonomikontora i Lindås, Meland og Radøy

3717

Rådmann Martin W Kulild hadde ein gjennomgang av arbeidet med felles lønn- og

rekneskapskontor for kommunane Lindås, Meland og Radøy.

Det vart mellom anna peika på:

o  Dei tre rådmennene har vore styringsgruppe til no.

0  Skal setjast i verk 01.08.2018  ,  Lindås kommune vert Vertskommune

0  Skal Vere 14-15 tilsette totalt, derav 1 avdelingsleiar og 2 fagleiarar

0  Prosess har Vore drøfta med dei tilsette sine organisasjonar

o  Ein del oppgåver knytta til budsjett og økonomistyring Vert att i kommunane

Samrø stes vedtak:

Kontrollutvalet takka for informasjonen og tok saka til orientering.

Status i høve behov og ventelister innan Pleie og Omsorg

Leiar orienterte om bakgrunn for at saka Vart sett på saklista.

Helge Kvam, rådgjevar pleie og omsorg og sosial, møtte og informerte om saka.

Det vart orientert om status Vedkomande behov og Ventelister for

sjukeheimsplassar` (langtid/korttid) og omsorgsbustader

Det vart mellom anna peika på:

o  Kommunen har 43 pasientrom på sjukeheimen  -  100% drift pr. 19/9.

0  Har ikkje venteliste på omsorgsbustader med heildøgns teneste (har ikkje slike

tilbod) og berre l til langtidsplass ved sjukeheimen

o  Ved ledig plass på sjukeheimen skal kommunen vurdere alle behov før tildeling

o  Har ein auke i gebyrbetaling for utskriftsklare pasientar grunna manglande tilbod i

heimetenesta og tilbod om sjukeheimsplassar

0  Har truleg eit aukande behoV for' ulike tilbod basert på utarbeida statistisk underlag

o  Kommunen har mange som får ulike tilbod i eigen heim i samsvar med politisk

prioritering

Helge Kvam og rådmannen svarte på spørsmål frå kontrollutvalet.

Samrø stes vedtak:

Kontrollutvalet takka for informasjonen og tok saka til orientering.
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38/17 Tinging av prosjektskisse for forvaltningsprosjekt
Helsetenesta for barn og ungdom og skulehelsetenesta

Kommunestyret har for perioden 2016 — 2019  vedteke plan for forvaltningsrevisjon
der følgjande er' prioritert:

Kommunest ret  -  37  2016

KS  ~  behandling:

KS  -  vedtak:

"Kommunestyret prioriterer følgjande område for forvaltningsrevisjon i denne

kommunestyreperioden:

Barneverntenesta i Meland kommune

Helseteneste for barn og ungdom og skulehelseteneste

Etikk  — og korleis arbeider kommunen med problemstillingene knytt til etikk og varsling i

organisasjonen?

Vedtaksoppfølging . har kommunen system som sikrar at vedtak vert følgt opp?

Kommunestyret gir kontrollutvalet fullmakt til  å  endre på prioriteringane og eventuelt velje andre

prosjekt dersom det skulle bli meir aktuelt."

Revisjonen må utarbeide ei skisse for dette prosjektet før dei kan starte arbeidet for
fullt. Dette fordi revisjonen her må gjere ein del grunnlagsarbeid og ønskjer ei nærare

avklaring av prosj ektarbeidet i ein tidleg fase frå kontrollutvalet.

Revisjonen ønskjer derfor no eit Vedtak om tinging av ei prosj ektskisse frå
kontrollutvalet før formell oppstart. Til neste møte kan revisjonen deretter lage ein

prosjektplan som Vil synleggj ere tidsplan og problemstillingar. Prosj ektplanen Vil

verte framlagt for kontrollutvalet til endeleg godkjenning.

Kontrollutvalet drøfta kva fokusområde ein ønskte  å  ha for prosjektet og om det har
skjedd endringar som tilseier at dette prosjektet eventuelt kan utgå.

Samrø stes vedtak:
Kontrollutvalet vedtek åutsetje saka til neste møte og Vil då ha ei nærmare orientering
om status frå leiar for helsetenesta.

39/17  Godkjenning av prosjektplan for forvaltningsprosj ekt

V edmksoppfølgíng, Meland kommune  2017

Saka Vart handsama før sak  3  8/17. Rådmannen Var til stades under saka.

Saksvedlegg: Framlegg til prosjektplan frå revisjonen.
Kommunestyret har for perioden  2016  ~  2019  vedteke plan for forvaltningsrevisjon
der følgjande er prioritert:
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Kommunest ret - 37 2016

KS - behandling:

KS - vedtak:

"Kommunestyret prioriterer følgjande område for forvaltningsrevisjon i denne

kommunestyreperioden:

Barneverntenesta i Meland kommune

Helseteneste for barn og ungdom og skulehelseteneste

Etikk- og korleis arbeider kommunen med problemstillingene knytt til etikk og varsling i

organisasjonen?

Vedtaksoppfølging . har kommunen system som sikrar at vedtak vert følgt opp?

Kommunestyret gir kontrollutvalet fullmakt til å endre på prioriteringene og eventuelt velje andre

prosjekt dersom det skulle bli meir aktuelt."

Revisjonen har utarbeida ein prosjektplan for området:

Vedtaksoppfølging. Har kommunen system Som sikrar af vedtak vert følgt Opp?

Revisjonen har tidlegare gjennomført andre forvaltningsprosj ekt på dette området.

Revisjonen har derfor no laga ein tilpassa prosjektplan som her vert lagt fram for

kontrollutvalet til drøfting og godkjenning.

Føremålet med forvaltningsprosj ektet er å bidra til tilfredsstillande system for

iverksetting av politiske Vedtak og tilbakerapportering til politisk nivå.

Det er skissert slike førebels problemstillingar:
° Har Meland kommune eit system som sikrar at politiske vedtak vert sett i verk,

og at politisk nivå får tilbakemelding i tråd med føresetnadane i vedtaka?

- Er politiske vedtak i perioden 2014/15 sett i verk i tråd med føresetnadane, og

har politisk nivå fått tilbakemelding i tråd med føresetnadane i vedtaka?

Det er føreslege slik avgrensing:
° Kommunestyrevedtak gj ort i perioden 2014/15

° Eit utval saker' der det er føresett at administrasjonen skal iverksetja og

eventuelt gje tilbakemelding til kommunestyret.

Prosjektet Vil kunne starte opp i løpet av hausten  2017, og kan handsamast i KU i løpet

av vinterhalvåret 2018.

Samrø stes vedtak:
Kontrollutvalet godkjenner framlegget til prosjektplan, men endrar perioden til

2014/16.  Kontrollutvalet tingar frå revisjonen oppstart av forvaltningsprosj ektet

Vedfaksoppfølgíng, Meland kommune 20] 7.
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40/17 Gjennomgang av møtebøker frå politiske utval

Kontrollutvalet har tilgang til alle møteprotokollar og har fordelt gjennomgang av

møtebøker mellom medlemmene slik:

UDU: Aslaug Aalen, Øyvind Bratshaug

ULK: Anne Marie Skurtveit, Rikke Nordal, Morten Klementsen

FM/KS: Lars Barstad, Kåre Skibenes

Samrø stes vedtak:
Kontrollutvalet hadde ingen merknadar til møtebøker frå politiske utval.

41/17 Eventuelt

Morten Klementsen spurte om korleis forvaltningsrapportar Vert følgt opp av

administrasjonen. Leiar svarte på spørsmålet.

Neste møte i kontrollutvalet er 16.november kl 08.30.

Saker til neste møte:

-  Forvaltningsrevisj onsrapport av barnevernstenesta, oppfølging av sak 23/17

-  Status /prioritering av forvaltningsprosjekt/selskapsrevisj on
-  Orientering om eigarskapsstrategi — rådmannen

Frekhaug, torsdag 21 .september 2017
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